
Torkilstötens Samfällighetsförening 
 

Protokoll från styrelsemöte 2012-02-13 
 
Plats  
Koltrastvägen 11B, Sollentuna 
 
Närvarande 
Sigge Godin  ordförande 
Göran Wahlström kassör 
Tore Gustafson styrelseledamot 
Marika Tranback styrelseledamot 
Per-Olov Andersson styrelseledamot 
Barbro Kolb  styrelseledamot 
Peter Enström styrelseledamot 
 
Mötets öppnande 
Ordföranden öppnade mötet och hälsade deltagarna välkomna. 
 
Fastställande av dagordning 
Förslaget i kallelsen gicks igenom och dagordningen fastställdes såsom framgår av detta 
protokoll. 
 
Föregående protokoll 
Förgående protokoll gicks igenom utan anmärkning och lades till handlingarna. 
 
Ekonomi 
Reviderat bokslut läggs fram för stämman. Avgifter för några fastigheter sedan 2011 är 
fortfarande obetalda. 
 
Budget 2012 
Förslag till budget godkändes och läggs fram för stämman. Utdebitering till medlemmarna 
sker direkt efter att stämmoprotokollet är justerat. 
 
Lokal och tid för årsstämma 
Ljungalid, Ljungdalen. Fredag 6 april (i år tidigarelagd mötestid) till kaffe kl 08.00, mötet 
börjar kl 08.30. 
 
Valberedningen 
Sigge tar kontakt med valberedningen angående avgående och nya styrelsemedlemmar. 
 
Sophantering inklusive nytt sophus 
Per-Olov tar in ytterligare en offert angående sophuset. 
 
Hemsidan 
Besöken på hemsidan ökar för varje dag. Det är nu ca 65 besök per dag. Eftersom det nästan 
inte är några som använder gästboken beslutade styrelsen att gästboken ska stängas. 
 



Vägar 
Ordförande tar kontakt med PG Skott för att be honom att komma på årsmötet och informera 
om vad han gjort under året på våra vägar. 
 
Övriga frågor 
Det uppdrogs åt Tore Gustafson att besvara en skrivelse från Jonas Lagerlid angående 
skidspår. 
 
Brev från samfälligheten insänt till Bergs kommun angående GA 15 Gemensamhets-
anläggning. 
 
Styrelsen beslutade bifalla ansökan från Björnen 15 angående  förbättring av sommarväg. 
 
Styrelsen avser att lämna förslag till reviderade stadgar. Styrelsens medlemmar ombeds 
inkomma med synpunkter till ordföranden. 
 
Nästa möte 
Inget nytt möte före årsmötet är fn planerat. 
 
Mötets avslutande 
Ordföranden tackade de närvarande och avslutade mötet. 
 
 
Vid protokollet:  Justeras: 
 
 
Marika Tranback  Sigge Godin 
Sekreterare   Ordförande 


